

**UNITED COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG**

Application for Admission Scholarships 2021-2022

United College of The Chinese University of Hong Kong offers a wide variety of scholarships and financial aid to our students. These scholarships aim to promote and foster ethical, intellectual, physical, social and aesthetic development in students as well as to help them in financial matters. Please refer to the College website (<http://www.uc.cuhk.edu.hk/>) for the full list of scholarships. In 2021-2022, the total amount of College scholarships, awards and financial aid offered by the College is around HK\$10 million. All new students are welcome to apply on-line for the following admission scholarships at the College website during the period from 27 August 2021 to 5:30pm of 10 September 2021. For enquiries, please contact Ms. Edith Lo (Tel: 39437578) or Ms. Carman Koo (Tel: 39431696) of the College Dean of Students' Office.

(1) United College Whole-person Education Admission Scholarships Scheme

The Scheme is to encourage students with different talents and expertise to pursue studies in United College of The Chinese University of Hong Kong. The awards include:

- **Tien Chang Lin Sports Scholarships**

Tien Chang Lin Sports Scholarships are to give recognition to year-one students who have achieved high standards in the performance of sports activities as well as to encourage them to further develop these potentials at the United College of The Chinese University of Hong Kong. There are five awards, in the amount of HK\$20,000 each.

(Application form: <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13595385>)

- **Dr Thomas Chen Si Yuan Social Service Admission Scholarships**

Dr Thomas Chen Si Yuan Social Service Admission Scholarships are to give recognition to year-one students who have made outstanding contributions in social services whilst in high school and to encourage them to join the United College of The Chinese University of Hong Kong. There are three awards, in the amount of HK\$10,000 each. The Scholarships are renewable in the normative period of study for a maximum tenure of 4 years if the awardees meet the renewal requirements.

(Application form: <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13595778>)

- **Innovation and Culture Admission Scholarships**

The Innovation and Culture Admission Scholarships are to recognize year-one students who have shown talents and capacity for creativity in the arts and culture as well as to encourage them to further develop these potentials at the United College of The Chinese University of Hong Kong. There are two awards, in the amount of HK\$10,000 each.

(Application form: <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13596740>)

(2) First-in-the-Family Tertiary Education Admission Scholarships

The First-in-the-Family Tertiary Education Admission Scholarships are to encourage students who are the first generation in the family to pursue tertiary education at United College of The Chinese University of Hong Kong. There are 100 awards, in the amount of HK\$2,500 each.

(Application form: <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13597061>)

香港中文大學聯合書院
2021-2022 年度入學獎學金申請

香港中文大學聯合書院提供不同種類的獎助學金予同學，範疇涵蓋德、智、體、群、美五育及經濟援助等。詳情請瀏覽書院網頁(<http://www.uc.cuhk.edu.hk>)。2021-2022 年度本院各類獎項及經濟援助總額約一千萬港元。入學獎學金乃書院獎項中重要一環，歡迎所有新生於 2021 年 8 月 27 日至 9 月 10 日下午 5 時 30 分透過書院網頁申請下列各項入學獎學金。如有查詢，請與書院學生輔導處盧淑霞女士(電話：39437578) 或古嘉敏女士(電話：39431696) 聯絡。

(1) 聯合書院全人教育入學獎學金計劃

為鼓勵具有不同專長及技能的同學入讀香港中文大學聯合書院，本院設立了「聯合書院全人教育入學獎學金計劃」，其中包括以下獎項：

• **田長霖體育獎學金**

此項入學獎學金是為鼓勵具有運動潛質的學生入讀香港中文大學聯合書院而設。獎額五名，每名港幣二萬元。

(申請表格：<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13595385>)

• **陳曾燾博士思源立人入學獎學金**

此項入學獎學金是為鼓勵積極參與社會服務並有優秀表現的學生入讀香港中文大學聯合書院而設。獎額三名，每名港幣一萬元。如得獎人於其後的修學年符合所需條件，此獎項將會繼續頒予該得獎人，為期四年。

(申請表格：<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13595778>)

• **創意及文化入學獎學金**

此項入學獎學金是為鼓勵在藝術及文化方面具有創意及潛質的學生入讀香港中文大學聯合書院而設。獎額二名，每名港幣一萬元。

(申請表格：<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13596740>)

(2) 第一代大學生入學獎學金

此項入學獎學金是為鼓勵父母均非大學生的學生入讀香港中文大學聯合書院而設，獎額一百名，每名港幣二千五百元。

(申請表格：<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13597061>)